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Interpelacje !

I Uhtesztaricy Michelina prosz4 Pana prezydenta o zwiqkszenie limitu prqdkosci

$rusrani" siq pojazd6w samochodowych z dorychczasowego 30 lcl na godzinq do 50 hn'
na godzi.nq najedaej z gl5wnych dr6g osiedla u)icy Btzezinowej. Przy tej ulicy nie ma

,aU"uaowy-*ieiokondygnacyinej, odieglo6ci od skrzy2owania z innymi drogami s4 do56

duie, arteria jest szeroka w por6wnaniu z innymi, i zdaniem mieszkaric6w ograniczanie

poruszania siq pojaztl6w do 30 l<rn/h nie ma uzasadnienia. Ponadto jest to alternatywa dla

alei Jana pawii fi, i rzadko lt6ry kierowca zachowuje dotychczas obowi4zujEc4 prqdko56.

Majqc powyzsze na uwadze, proszg o przychylne dla postulujqcych mieszkaric6w

rozstrzygniQcie w tej sPrawie.

Z Ludzi odwiedzaj4cych licznie w sezonie letnim wloclawskie bulwary razi brak naleZytej

konserwacji, oru, li."n. uszkodzenia element6w drewnianych zamontowanych tam lawek'
proszq o biei4c4 konserwacjq i naprawq tych urzqdzeri, bo ma to teZ wplyw na wizerunek

miasta i wladzy samorzqdowej.

3/ Mieszkaricy ulicy Zelazne Wody narzekajq, 2e s4 naraZeni na uszczerbek zdrowia i
bezpieczeristwo w zwiEzku z niepehrym- ich zdaniem- remontem tej drogi. Dwa lata temu

poloZono tam dywanik z masy bitumicznej, ale nie ma chodnik6w ani prog6w

iwalniaj4cych. iobocza s4 wysypane z kamiennego gryzu, kt6ry pqdz.ce samochody

rozje2dZajq i niekiedy kamienie uderzaj4 w przechodni6w'

Proszq o informaclq, kiedy UrzEd Miasta dokoriczy w Pelni bezpieczn4 infrastrukturq w tej

ulicy.
4/ Nieclawno Urz4d Miasta dokonal licznych nasadzeri drzew na ulicy Okrq2nej. Tylko kilka

z nich jest jeszcze zielona, Pozostale s4 usuniqte co wida6 golym okiem'

Proszq o wyja6nienie czy Gmina Miasto Wloclawek nie poniesie sftat finanso\M5lch z tego

tytulu, czy sE wystarczajEce zapisy gwarancyjne w umowie z wykonawcE tych nasadzeli, by

w miejsce usihniqtych drzew dokonano nowych nasadzeri bez obci42enia kosztami UrzqduMiasta' 
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